
Actualiteitsvraag 3 

 

Onderwerp: onderzoeksrapport naar een veilige schoolroute 

 

De heer B.H. Krijnen stelt namens de fractie van VVD de volgende vragen: 

 

Inleiding: 

Sinds de opening van de Droomgaard (het Kindcentrum in Avenhorn) is er chaos rondom de 

schoolroute naar de school. Het onderzoeksrapport naar een veilige schoolroute is klaar maar wordt 

maar niet gedeeld met de gemeenteraad. 

 

Vraag: 

1. Deel per direct het onderzoeksrapport met de gemeenteraad? 

2. Welk doel heeft het om hiermee te wachten? 


